
LIETUVOS MOKSLEIVIŲ SĄJUNGOS

VALDYBOS

POSĖDŽIO PROTOKOLAS Nr. 2023/11-01

2023 m. lapkričio 01 d.

Posėdžio pirmininkas: Emilis Mikulskis.

Posėdžio sekretorius: Austėja Kalvaitytė.

POSĖDŽIO DALYVIAI:

1. Austėja Ižganaitė;

2. Emilis Mikulskis;

3. Ignas Janeliūnas;

4. Jonas Trumpa;

5. Raminta Kvekšaitė.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl darbotvarkės tvirtinimo;

2. Dėl pokalbių su LMS Nacionalinio Biuro nariais organizavimo ir jų tvirtinimo procedūros;

3. Dėl Vokietijos-Baltijos šalių konferencijos, kurioje dalyvavo LMS Nacionalinio biuro ir

Tarybos nariai, pristatymo;

4. Dėl LMS struktūrų narių delegavimo į OBESSU Narių Tarybą ir Neeilinę Generalinę

Asamblėją, vyksiančią gruodžio 8-9 dienomis Tekselyje, Nyderlanduose;

5. Dėl pozicijos Nacionalinio skurdo mažinimo organizacijų tinklo parengtu kreipimųsi

mokesčių reformos klausimu;

6. Dėl LMS struktūrų susitikimo;

7. Dėl LMS Valdybos narių savaitės darbų apžvalgos.



1. SVARSTYTA. Dėl darbotvarkės tvirtinimo.

NUTARTA. Posėdžio darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu.

2. SVARSTYTA. Dėl pokalbių su LMS Nacionalinio Biuro nariais organizavimo ir jų

tvirtinimo procedūros.

Ernesta Černiauskaitė – 3 už, 2 susilaiko – patvirtinta;

Lukas Rudėnas – 2 už, 1 susilaiko, 2 prieš – nepatvirtintas;

Akvilė Kulvinskaitė – 3 už, 2 susilaiko – patvirtinta.

NUTARTA. Patvirtinti LMS Nacionalinio biuro nariai – Ernesta Černiauskaitė ir Akvilė

Kulvinskaitė. Nepatvirtintas LMS Nacionalinio biuro narys – Lukas Rudėnas.

3. SVARSTYTA. Dėl Vokietijos-Baltijos šalių konferencijos, kurioje dalyvavo LMS

Nacionalinio biuro ir Tarybos nariai, pristatymo.

LMS Nacionalinio biuro nariai ir pasakojaGoda Samalionytė Tadas Ambrozaitis

apie Vokietijos-Baltijos šalių konferenciją:

Vokietijos-Baltijos šalių konferencijoje vyko darbo grupės apie socialines medijas ir

apie marketingą. Socialinių medijų darbo grupė buvo įdomi, tačiau nieko naujo

nesužinojo, turėjo progą pašnekėti su darbo grupės vedėjomis, kurios davė patarimų

dėl logotipo, vizualų pasikeitimų. LMS Tarybos nariai, Simas Savukynas ir Kamilė

Draudvilaitė, dalyvavo marketingo darbo grupėje. Jiems ši darbo grupė patiko,

tačiau nieko naujo taip pat nesužinojo.

Turėjo galimybę apsilankyti muziejuose su edukacijomis. Buvo įdomiai

suorganizuotos.

Šis renginys kitais metais bus Lietuvoje, tad paprašė mūsų pagalbos.

mailto:goda.samalionyte@moksleiviai.lt
mailto:tadas.ambrozaitis@moksleiviai.lt


Per konferenciją rado vaikinuką, kuris norėtų įkurti Latvijos moksleivių sąjunga.

Bendrauja su juo kiekvieną dieną.

Tadas Ambrozaitis prideda, kad naujos informacijos nelabai buvo. Per konferenciją

nagrinėjo įvairias problemas, kaip įtraukt jaunus žmones į organizacijas.

Buvo susitikę su Vokietijos-Baltijos šalių fondo direktoriumi ir jo pavaduotoja.

Trumpai pakalbėjo apie konferencija, kuri kitais metais vyks Lietuvoje.

Tiesioginės naudos iš jų nelabai gautume, nes jie nedirba tokioje srityje, kurioje

veikia LMS. Vokiečių atstovai minėjo, kad galėtų padėti su finansinių projektų

rašymu. Šis fondas vykdo konkursus jaunimui.

Naudinga idėja ar mintis, kurią parsivežė iš konferencijos – logotipo ir vizualų

keitimo patarimai, kaip paruošti auditoriją prieš pasikeitimus.

4. SVARSTYTA. Dėl LMS struktūrų narių delegavimo į OBESSU Narių Tarybą ir Neeilinę

Generalinę Asamblėją, vyksiančią gruodžio 8-9 dienomis Tekselyje, Nyderlanduose.

Į OBESSU Narių Tarybą ir Neeilinę Generalinę Asamblėją, vyksiančią gruodžio 8-9

dienomis Tekselyje, Nyderlanduose siūloma deleguoti:

LMS Prezidentą Joną Trumpą (su balsavimo teise).

LMS Valdybos narę Austėją Ižganaitę bei LMS Nacionalinio biuro narę Ievą

Suščinskytę kaip papildomas delegates.

NUTARTA. Bendru sutarimu Į OBESSU Narių Tarybą ir Neeilinę Generalinę Asamblėją,

vyksiančią gruodžio 8-9 dienomis Tekselyje, Nyderlanduose deleguojami: LMS Prezidentas

Jonas Trumpa (su balsavimo teise), LMS Valdybos narė Austėja Ižganaitė bei LMS

Nacionalinio biuro narė Ieva Suščinskytė kaip papildomos delegatės.



5. SVARSTYTA. Dėl pozicijos Nacionalinio skurdo mažinimo organizacijų tinklo parengtu

kreipimųsi mokesčių reformos klausimu.

Dokumento turinys/kontekstas:

Teikiamas dokumentas, nes kol svarstoma mokesčių reforma norima pasiūlyti

papildomų pasiūlymų.

Jei dokumente atsiranda dalis apie švietimą – LMS palaiko dokumento teikimą.

NUTARTA. Bendru sutarimu patvirtintas dokumento teikimas jeigu atsiranda dalis apie

švietimą.

6. SVARSTYTA. Dėl LMS struktūrų susitikimo.

LMS Valdybos narių siūlymai LMS struktūrų susitikimo programai:

LMS Valdybos narių apžvalga – jų kuruojamų sričių;

Mikroklimato mokymai.

NUTARTA. LMS Valdybos ir LMS Revizijos bendra apžvalga apie LMS Nacionalinio

biuro komitetų darbą.

7. SVARSTYTA. Dėl LMS Valdybos narių savaitės darbų apžvalgos.

Emilis Mikulskis – duoti keturi interviu: apie šiurpnaktį, „Delfi” du kartus apie

tarpinius egzaminus. Derinti klausimai dėl Tarpžinybinės komisijos, naujų delegačių

įtraukimas į komisiją. Susitikimas su Lietuvos Respublikos Seimo vaiko teisių

apsaugos kontreolierėm ir neformalaus vaikų švietimo asociacijos Valdybos nariu dėl

svarstomų pakeitimų švietimo įstatymo Seime. Susitikimas konsultacinio pobūdžio.

Susitarė, kad susitiks dar kartą plačiau aptarti kaip reaguoti ir vertinti situaciją.



Susitikimas su žmogaus teisių centru dėl nepilnamečių apsaugos nuo neigiamos

viešosios informacijos įstatymo. Jie pristatė, ką yra suplanavę. Pavaduoja LMS

Prezidentą.

Ignas Janeliūnas – skambučiai su kuruojamų sričių koordinatoriais. Nuotolinis

susitikimas su „Moxliuko“ komandos atstovais dėl galimo bendradarbiavimo.

Nuotolinis susitikimas su Vaiko teisių apsaugos ir įvaikinimo tarnybos atstove bei ES

Vaikų įtraukumo platformos (angl. EU Children's Participation Platform)

patariamosios grupės atstovais dėl tolimesnio LMS organizacijos bei pačios Lietuvos

įsitraukimo ir dalyvavimo platformos veikloje. Nuotolinis susitikimas dėl

"Erasmus+" programos vertinimo. Interviu davimo su verslo valdymo konsultacijų

įmone „Civitta“. Kitų einamųjų klausimų bei interesų derinimas.

Raminta Kvekšaitė – planuoja skambutį su LMS Nacionalinio biuro nariu Roku

Damuliu dėl jaunimo įdarbinimo programos rekomendacijos. Dirbo ties šia

rekomendacija ir planuoja ateinančia savaitę ją užbaigti. Ugdymo kokybės rodiklių

pasiūlymų dokumentas buvo parašytas ir jis bus įkeltas į moksleiviai.lt puslapį.

Reikia peržiūrėti kriterijus, kuriuos pateikė kiti ir peržiūrėti kas tinka.

Austėja Ižganaitė – liko įvertinti dvi Kultūros paso paraiškas.

Posėdžio pirmininkas Emilis Mikulskis

Posėdžio sekretorė Austėja Kalvaitytė
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